
INOMHUSLUFTSGRUPPENS PM 
 
Tid: Torsdag den 19.1.2024 kl:08:30 – 9.55 
Plats: Smedjan / Teams 
 
Deltagare:  Tina Nordman, bildningsdirektör,  

  Yvonne Carlberg, arbetarskyddschef ordförande 
  Anna Friberg, utrymmesförvaltningschef  
  Catharina Lindström, fastighetschef,  
  Tony Lindqvist, VVS-ansvarig 
  Joakim Wikman, fastighetsbyggmästare 
  Timo Tenhunen, timmerman 
  Camilla Flinck, städchef 
  Henrik Lagerbohm, arbetarskyddsfullmäktig, sekreterare 
  Robert Holmström, förman, fastighetsservice   
  Katja Ristikartano, företagshälsovårdare/teams 
  Johanna Holmberg, hälsoinspektör  
  Katianna Kuula, direktör för hälsoövervakningen 
  
  
  
 

1. Mötet öppnas 
Mötet öppnades kl.8.30 

Emma Hanstén från NAAVA berättar om grön inredning och påverkan på inomhusluft. 

Materialet skickas ut till gruppen. 

2. Förra mötets PM 
Godkänns. 

 

3. EHS (tidigare ärende) 

 Mätningar av luften har gjorts under sommaren (19 olika ställen) och dessa fortsätter 
 hela hösten då eleverna och personalen är på plats. Putsning av ventilationskanaler  

har gjorts.  Tryckförhållanden justeras ännu för optimalt läge. Inga svar ännu på 
mattproven i rektorns och kuratorns rum. 
 
Information om freesi resultaten har delgivits personalen och vårdnadshavaren 

   
 

4. Inomhusluftsgruppens protokoll (tidigare ärende 
Anmälningarna går nu via webropol 

 
5. KSH/ Gymnasium (tidigare ärende) 

Dräneringsarbeten klara. Fönster är bytta  

Takreparationen slutförd.  ”Luftbristen” i rummen 1–8 kollats. Luftkanaler förlängs 

som bäst. Utredning om förbättrad ventilation påbörjats. 

  



6. EG (tidigare ärende) 

 Ekenäs gymnasiums ventilationssystem föråldrat och inte dimensionerat för antalet 

 personer som nu visas i vissa utrymmen. Det finns ett max. antal för att ventilationen 

 skall räcka till. Tilluftsmaskinerna har varit defekta men är nu reparerade.  

 Inga andra åtgärder inplanerade. 

 

           

7. Raseborgsvägen 5(tidigare ärende) 
Stadens personal har inte hittat orsaker till att personer får symtom och har bett en 

utvärdering av luften av alla i huset men inte ännu fått in dem Luftrenare förts till flera 

utrymmen. Utrymmesförvaltningen gör mätningar på fyra olika ställen i fastigheten. 

Raseborgsvägen 5 har en luftrenare och en apparat som sköter kylningen. 

 

8. Höjden 
Specialklassen, dålig luft, luktar fukt och kallt. Fastighetsbyggmästarens team har 

besökt fastigheten, luftflödena kontrolleras. 

 

9. Ystadsgården 

Rum 1, tung luft, luktar kloakhuvudvärk, torra ögon, tappar rösten. 

fastighetsbyggmästarens team har besökt fastigheten och konstaterar att källardörren 

har ståt öppen. Saken är nu åtgärdad 

 
          

10.  Nya anmälningar. 

N-huset (Ekparkens Skola) 
Unken luft  svullna bihålor, täpphet och heshet.  

Utrymmesförvaltningen utför mätningar i fastigheten. 

 
 

11. Ekgränd 2(gamal Hagahemmet, 2vån) 

Unken, våt lukt i hiss och källaren-> torra ögon och näsan, rinnande ögon och näsan samt 

huvudvärk. Tidigare läckage fixat. Nu torrt. 

 
 
 



 
 

12. KYK 

Rum 109, dålig luft och ibland avloppslukt -> eleverna klagar på luften, sjuka ögon.  

Fastighetsbyggmästarens team kollar upp saken. 
 . 

13. Övriga ärenden. 
En fråga om luvn:s närvaro på inomhusluftsgruppens möten diskuterades. En representant 

kan delta i de möten och i de frågor som gäller luvn.  

Vårens möten: 19.1, 28.2, 21.3, 25.4 och 23.5 samtliga kl. 8.30. Mötesdagar torsdag förutom 

fredag 19.1.24. 

 

14.  Langansböle Dagis 

Hög temperatur, läget utreds och åtgärder planeras. 

 

 

15. Mötets avslutande. 
Mötet avslutades kl.9.51 

 

/Henrik Lagerbohm 

 

 

 

 
 


